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Svar på fråga 2024/25:321 av Katja Nyberg (SD) 
Möjliggörande av en ökad kapacitet av kriminalvårdsplatser i 
Spenshult 

Katja Nyberg har frågat mig om jag är beredd att vidta de 

åtgärder som är nödvändiga för att möjliggöra en ökad kapacitet 

av kriminalvårdsplatser i Spenshult. 

Beläggningssituationen inom Kriminalvården är mycket 

ansträngd. Detta beror på att utbyggnaden av Kriminalvården 

inleddes alldeles för sent. Beslut och prioriteringar av tidigare 

regeringar har inte varit tillräckliga.  

Regeringen och Kriminalvården arbetar intensivt och 

målmedvetet för att komma till rätta med den ansträngda 

beläggningssituationen och för skapa goda förutsättningar för 

en omfattande expansion med god säkerhet och effektiva 

återfallsförebyggande insatser. För regeringen är det viktigt att 

Kriminalvården ges rätt förutsättningar för att kunna fortsätta 

växa samtidigt som det är angeläget att säkerheten upprätthålls 

och att en kvalitativ återfallsförebyggande verksamhet kan 
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bedrivas. Det är mot den bakgrunden man ska se bland annat de 

stora anslagsökningarna till myndigheten. Kriminalvården har 

ansvaret för sin lokalförsörjning inom de ekonomiska ramar som 

riksdag och regering tilldelar myndigheten. Det är därför 

Kriminalvården som beslutar hur och var verksamheten ska 

utökas.  

Stockholm den 30 oktober 2024 

 

Gunnar Strömmer 
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